



MUNICIPAL Gazette MUNICIPALE DE — OF Montreal

— Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :
"La Gazette Municipale"
Bureau de Poste: 299 ou 42 Place Jacques-Cartier, Montréal.
— Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :
"La Gazette Municipale"
Hôtel de Ville, — Montréal.

Parait le lundi matin
Published every Monday morning
Abonnements \$2 par an
Subscriptions a year
Payables d'avance
Payable in advance

— All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :
"The Municipal Gazette"
Post Office Box : 299 or 42 Jacques-Cartier Square, Montreal.
All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :
"The Municipal Gazette"
City Hall, — Montreal.
TELEPHONE MAIN 4240

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal
Official organ of the Corporation of the City of Montreal
CANADA

DELIBERATIONS

COMMISSION SPECIALE D'ENQUETE re CONSTABLE PELLETIER

Compte rendu de l'assemblée du 18 mai.

A 4.10 heures p. m., M. l'échevin Boyd, C. R., président de la Commission, contremanda par téléphone l'assemblée qui devait être tenue ce jour, le sténographe, M. Gabard, n'ayant pas complété la transcription des dépositions.
Sont présents : MM. les échevins Prud'homme, Resther et Mayrand.
Sont aussi présents : M. le constable Pelletier et son représentant légal, l'hon. P.-E. Leblanc, C. R.
En conséquence l'assemblée n'a pas lieu.

J.-E. GAUTHIER,
Secrétaire.

SPECIAL INVESTIGATION COMMITTEE re CONSTABLE PELLETIER

Report of meeting held the 18th of May.

At 4.10 p. m., Ald. Boyd, K. C., chairman of the Committee, countermanded by telephone the meeting which was to be held this day, Mr. Gabard, the stenographer, not having completed the transcription of the evidence.
Present : Ald. Prud'homme, Resther and Mayrand.
Were also present : Constable Pelletier and his legal representative, Hon. P. E. Leblanc, C. R.
Therefore the meeting did not take place.

J. E. GAUTHIER,
Secretary.

COMMISSION SPECIALE DE RECEPTIONS

Compte rendu de l'assemblée du 19 mai.

Sont présents : MM. les échevins Dandurand, président, O'Connell, Boyd, Garceau, Dubeau et Roux.

1. Soumise et lue une communication de Son Honneur le Maire, recommandant de faire les honneurs de la Ville aux délégués qui assisteront à la convention du "Royal Arcanum", le 24 du courant.

Résolu : D'inviter lesdits délégués à faire une promenade en voiture de l'Hôtel Windsor au Mont-Royal avec goûter l'après-midi du 24 courant, et de prier le président et le secrétaire de faire tous les préparatifs voulus à cet effet.

2. Soumise et lue une communication du Bureau des Commissaires informant la Commission que l'Ordre des Forestiers Canadiens doit se réunir en convention, à Montréal, le 14 juin prochain.

Résolu : De faire aux délégués de cette convention une réception semblable à celle offerte aux délégués de la convention du "Royal Arcanum", et de prier M. le président et le secrétaire de faire tous les préparatifs requis à cet effet.

Ajournement.

RENE BEAUSER,
Sous-Greffier de la Cité.

SPECIAL COMMITTEE ON RECEPTIONS

Report of meeting held the 19th May.

Present : Ald. Dandurand, chairman, O'Connell, Boyd, Garceau, Dubeau and Roux.

1. Submitted and read a communication from His Worship the Mayor, recommending that the City show some courtesy to the delegates attending the Convention of the Royal Arcanum, on the 24th inst.

Résolu : To offer to said delegates a drive from the Windsor Hotel to Mount Royal, with light luncheon, on the afternoon of the 24 inst., and that the Chairman and the Secretary be instructed to perfect all necessary arrangements in this connection.

2. Submitted and read a communication from the Board of Commissioners informing the Committee that the Canadian Order of Foresters will meet in convention in Montreal, on the 14th June next.

Résolu : To offer to the delegates attending said convention the same courtesy as is offered to the delegates attending the convention of the Royal Arcanum, and that the Chairman and the Secretary be instructed to perfect all necessary arrangements in this connection.

Ajourned.

RENE BAUSER,
Asst. City Clerk.